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Hei, 

Vennligst finn vedlagt referat fra sisteinterimsstyremøte 21.10.2009, samt kartskisser som 

illustrerer alternative utbygningstraser avhengig av antall hytteeiere som er med fra hvert felt. 

 Forhåndskonferansen med Grimstad ogArendal kommune er avholdt. Interimsstyret jobber 

nå med å få utsendt nabovarsel i løpet av inneværende uke, hvor den enkelte hytteeier vil bli 

bedt om å tegne inn hvor ønsket tilknytningspunkt er 1 meter fra hytteveggen. I tillegg er vi i 

ferd med å få på plass et forslag til teknisk løsning for anlegget og vil ta kontakt med 

entreprenører i nær fremtid for å be om tilbud for bygging av anlegget for å kunne presentere 

et så korrekt kostnadsestimat for hytteeierne som mulig. 

 Vi setter pris på å få tilbakemeldingfra dere slik at vi kan med deres innspill i den videre 

prosess. 

 Hvis noen har spørsmål vedrørende denne e-posten, eller noe annet ifm VØVA, vennligst ta 

kontakt. 

 Se også vår internettside: www.vessoya-va.org  

 Med vennlig hilsen 

Vegard 
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